
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 19. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 100
Mener ministeren, at byrådet i Kolding Kommune overholder gældende kommunalretlige
forskrifter og principper ved at holde virksomhederne på Kolding Havn hen i mere end
to års uvished, når byrådet i løbet af de sidste to år har truffet divergerende beslutninger
vedrørende Kolding Erhvervshavns fremtid, og stadig ikke har truffet nogen klar beslut-
ning, idet der henvises til artiklen i JydskeVestkysten den 9. november 2020 ”Så kom der
hvid røg op: Havnebestyrelsen og politikere enige om Kolding Erhvervshavns fremtid”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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